
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei extraordinare a Consiliului Local din data de 06.06.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 14 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  

nr.547/31.05.2023 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1.-Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local al municipiului 

Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

D-na Secretar general al municipiului Calafat in urma verificarii prezentei la sedinta 
extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta 
fiind statutara;  

Domnul Presedinte de sedinta, Nicola Catalin, supune la vot aprobarea ordinii de zi, 
fiind votata cu unanimitate de voturi; declara deschise lucrarile sedintei extraordinare de indata 
a Consiliului Local. 
 

Punctul 1- 1.- Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local al 

municipiului Calafat; 

 Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 

favorabile. 

D-l Draghici Rdau intreaba pe doamna Secretar daca este legala aceasta suma in 

buget pana la rectificare si daca se pot lua alti bani de la o alta lucrare, respectiv de la str. 

Jiului sa se ia bani pentru o alta lucrare. 

D-na Secretar general comunica ca este legala aceasta suma pana la rectificare dar 

ca nu se pot lua bani de la o lucrare pentru alta. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.44. 

 
D-na Manea Olga comunica urmatoarele: cere desfiintarea posturilor de consilier 

personal si de manager, unde managerul i- a vorbit urat si i-a zis sa-l evite; la vizier sa fie puse 
salariile tuturor angajatilor, functionarilor, iar vizierul sa fie pus in fata Primariei si nu in spate 
cum este acum; intreaba de ce au plecat de la spital doctorii, respectiv dr. oftalmolog, 
gastroenterolog, endocrinolog si cardiolog deoarece in acest caz trebuie sa mearga la Craiova 
pentru consulatii si considera ca acestia au plecat deoarece primarul, Primaria nu le-a pus la 
dispozitie locuinta de serviciu fata de alte localitati. 

In sala de sedinte, intra si domnul consilier local Usurelu George. 
D-l Presedinte de sedinta comunica faptul ca in legatura cu desfiintarea posturilor 

trebuie sa faca cerere catre dl primar deoarece sunt in subordinea dumnealui; pentru avizier 
sa faca cerere scrisa iar in legatura cu spitalul cei 4 membrii, consilieri PNL nu au votat 
niciodata cu spitalul, nici bugetul si nici orice altceva. 

D-l Presedinte de sedinta solicita pentru urmatoarea sedinta sa fie adusa cat s-a platit 
curentul si indexul de la toate conturele de la inceput la sfarsit pentru zilele orasului; pentru 1 
iunie s-a tras curent electric la gogosi, daca s-a platit  sau nu, si daca s-a legat cine a fost de 
acord cu legarea acestuia deoarece in fata Casei de Cultura a fost un generator particular; pe 
9 mai a fost inaugurata o strada, str.Maican iar pamplica s-a taiat pentru str.M.Eminescu si 
daca au inceput lucrarile deoarece au fost puse borduri. 

D-l Ciobanu Lucian intreaba daca este adevarat ca s-a taiat pamplica cu alt nume si 
unde este dl primar? 

D-na Secretar general comunica ca este plecat in interes de serviciu;  
D-l Ciobanu Lucian intreaba cine semneaza de exemplu un certificat fiscal? 
D-na Secretar general comunica ca dumneaei semneaza. 



D-l Presedinte de sedinta informeaza ca este plecat de la partid si intreaba daca se 
cunoaste ceva in legatura cu stropitul tantarilor. 

D-l Ciobanu Lucian intreaba daca s-au votat bani pentru tantari. 
D-l Presedinte de sedinta informeaza ca s-au votat sunt bani atat pentru tantari cat si 

pentru caini. 
D-l Ciobanu Radu informeaza ca se reabiliteaza locul de joaca din centru si ca s-a dat 

un miliard pentru reabilitarea acestuia, acest lucru fiind bine deoarece daca se dadeau cate 
200-300 milioane/ loc de joaca nu se facea nimic, acesti bani fiind votati in C.L. 

D-l Presedinte de sedinta comunica ca pentru locurile de joaca din cartierul Train s-au 
dat 1,7 mld. 

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca pe mandatul sau s-a dat 1 mld pentru toate locurile 
de joaca din oras dar venise atunci pandemia si nu s-a mai facut nimic; intreaba dacace se 
intampla cu tevile de la termo deoarece este cineva care le taie si daca Primaria stie despre 
acest lucru. 

D-na Secretar general comunica ca nu are cunostinta despre acest lucru iar 
compartimentul urbanism se ocupa de acestea. 

D-l Pirjol Ion comunica ca nu se ocupa de tevi secretarul general. 
 
D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului 

Local din data de 06.06.2023, ora 12:00. 
 
 
 

 
Presedinte de sedinta,                            Secretar general, 
Nicola Catalin           Colina Maria   

Intocmit 
   Ceau-Radut Cristina 

 
 
 


